Shanghai University of Sport (CHN) vs Laval University (CAN)
2025年9月27日15:30，大连2025年国际大体联足球世界杯女子组决赛在大连市梭鱼湾足球场展开，中国上海体育大学对阵加拿大拉瓦尔大学，开场第3分钟，加拿大队9号球员Emilie GRONDINES率先进球，第4分钟，中国队9号球员孙方欣进球，第21分钟，中国队25号球员尹丽红进球，第73分钟，中国队25号球员尹丽红再次进球。最终全场比赛结束，中国上海体育大学3:1加拿大拉瓦尔大学，比赛中，中国队的球员展现出良好的竞技状态。最终，中国上海体育大学如愿加冕冠军。这场比赛以精彩收尾，用奔跑诠释热爱，用进球点燃赛场，为所有人献上了一场活力满满的青春足球盛宴！

At 15:30 on September 27, 2025, Women's Final of Dalian 2025 FISU University World Cup Football kicked off at Dalian Suoyuwan Football Stadium, with Shanghai University of Sport (CHN) taking on Laval University (CAN). In the 3rd minute of the match, Player No. 9 (Emilie GRONDINES) of the Canadian team scored the first goal. In the 4th minute, Player No. 9 (Sun Fangxin) of the Chinese team scored. In the 21st minute, Player No. 25 (Yin Lihong) of the Chinese team scored. In the 73rd minute, Player No. 25 (Yin Lihong) of the Chinese team scored again. Shanghai University of Sport (CHN) defeated Laval University (CAN) 3-1. During the match, the players of the Chinese team showed a good competitive state. Eventually, Shanghai University of Sport (CHN) was crowned champion as expected. The match ended wonderfully, interpreting passion with runs and igniting the stadium with goals, which presented a vibrant youth football feast to everyone!
